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ESPORTS 2 Basquet. El Forc;:a Lleida tanca un principi 
d'acord amb Gustavo Aranzana. 

Motociclisme. Marc Márquez marca el millor 
temps i té la primera caiguda de I'any. 
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CORONAVIRUS INSTAL·LACIONS 

Llista i Asso • a • ó, a I'exi 
Cap deIs dos clubs no podra utilitzar aquesta temporada l'Onze de Setembre, que s'habilita com a 
hospital de campanya fins al mare; o l'abril " El d'handbol es resituara a Pardinyes i el d'hoquei 
a la Bordeta, encara que el primer equip podría jugar a Alpicat o Mollerussa 

XAVIER PUJOL 
I LLEIDA I El Llista Blava d'hoquei 
patins i l'Associació Lleidata
na d'handbol jugaran a l'exili 
la temporada vinent al conver
tir-se el pavelló Onze de Setem
bre en hospital de campanya per 
atendre a curt termini pacients 
de Covid-19. EIs treballs per 
adequar la instal·lació com a 
Pavelló Salut, la denominació 
amb que la conselleria de Sa
lut bateja aquests equipaments, 
van comen~ar ahir i s'estima 
que d'aquí a unes tres setmanes 
ja podria estar operatiu. Mal
grat que no s'ha fixat encara el 
temps que el pavelló s'utilitzara 
com a centre hospitalari, ja que 
I'Arnau de Vilanova comen~a a 
estar saturat d'ingressos, s'esti
ma que estara operatiu fins al 
mar~ o l'abril de l'any que ve, 
segons fonts de la Paeria, si bé 
estara supeditat a l'evolució de 
la pandemia durant els mesos 
d'hivern. 

A banda del pavelló, la pista 
exterior, que era utilitzada per 
la base de la Llista per entre
nar-se, també quedara afectada. 
En aquest espai s'ubicara tota 
la logística, com les plantes re
frigeradores, el tanc d'oxigen i 
la resta d'instaHacions neces
sáries ¡Jer dotar de tots els ser
veis sanitaris aquest hospital de 
campanya. 

Per tot plegat, l'Onze de Se
tembre no estara operatiu per 
a la practica esportiva durant 
la temporada vinent, la qual 
cosa afecta de pIe tres entitats: 
Llista Blava, Associació Lleida
tana i Lleida Patinatge Artís-

_ tic, que es resituaran en altres 
instaHacions. 

"La situació és la que és i hem 
de trobar-hi solucions. Intenta
rem resituar les entitats, esta 
clar, trobarem la manera tant 
sí com no, i farem tot el que 
estigui a la nostra ma per con
tinuar donant el servei", asse
nyalava ahir Sergio González, 
regidor d'Esports de la Paeria, 
que la setmana vinent té pre
vist mantenir una reunió amb 
els clubs afectats. "Abordarem 
amb ells el tema i intentarem 
quadrar horaris i escenaris. Tots 
els quadrants que teníem deIs 
pavellons s'han de refer perque 
s'ha de donar cabuda a aquests 
clubs", va afegir. 

Tot i que encara no hi ha res 
en ferm, la Paeria estudia di
verses opcions per re situar els 

Tecnics del departament de Salut van mantenir ahir una reunió a la pista de l'Onze de Setembre. 

Els llits per als malalts ja són al pavelló des del mes d'abril passat. 

tres clubs, deIs quals el Llista 
és clararnent el més afectat, ja 
que tots els equips s'entrenen 
i juguen al pavelló o a la pista 
annexa. 

El primer equip llistat, que 
aquest any tornara a competir 
a Europa, podria fixar la base 
d'operacions als pavellons d'AI
picat o Mollerussa, que també 

són de parquet, mentre que la 
base es traslladaria al pavelló de 
la Bordeta, exclusiu per al pa
tinatge i on també s'instaHaria 
-el Lleida P A. 

"Ens adaptarem al que fa
ci falta perque es tracta d'una 
situació excepcional, encara 
que buscarem la millor solució 
possible", va assenyalar Enrie 

Duch, president llistat, que no 
creu que hi hagi problemes per 
jugar la Europe Cupo 

"Suposo que la CERS tin
dra en compte la situació que 
vivim", va advertir. El tecnic, 
Albert Folguera, va lamentar 
que no puguin jugar a la seua 
pista, pero entén que "és un 
cas de for~a major i haurem 

APUNTS J 

Els llits ja són a la 
instal·lació des de I'abril 
• Els llits que es repartiran per 
la pista de l'Onze de Setembre 
per atendre els malalts de Co
vid-19 que es derivaran des de 
l'Arnau de Vilanova ja són al pa
velló. El departament de Salut 
va traslladar a comen~aments 
del mes d'abril passat quaran
ta-cinc IIits articulats a l'Onze 
de Setembre procedents d'una 
donació de I'Hospital Comar
cal del Pallars, que n'acabade 
rebre de nous. Cap a princípis 
del mes d'agost ja podrien es
tar operatius en cas que fos 
necessari. 

La mesura afecta prop 
de 300 esportistes 
• L'adequacíó de l'Onze de 
Setembre com a hospital de 
campanya provocara la reu
bicació de tres clubs i prop de 
tres-cents esportistes, uns 160 
del L1ista Blava, una trentena de 
l'Associació L1eidatana i prop 
d'un centenar del L1eida Pati
natge Artístic. 

d'adaptar-nos-hi", pero no es 
va pronunciar sobre el possible 

' trasllat a Alpicat o Mollerussa. 
"L'important és tenir un lloc fix, 

, m'és igual on", va assenyalar 
Folguera. 

En el cas de l'Associació, 
l'afectació sera menor perque 
només afectara els dos equips 
seniors, els únics que havien 
d'utilitzar aquest any l'Onze 
de Setembre, ja que els equips 
de base estan repartits per al
tres recintes municipals com el 
Juanjo Garra, Agnes Gregori i 
Pardinyes. Aquest últim seria 
la ubicació preferida perque ju
gués el primer equip, que aques
ta temporada torna a la Divisió 
d'Honor Plata. 

"El que hem de fer és col-la
borar. Si és en una pista fixa, 
perfecte, pero si hem d'alternar 
díverses ubieacions no tindrem 
cap problema", va assenyalar el 
vicepresident de l'entitat, Gui
llem Puertas, que va apuntar 
que "tenim un conveni amb 
I'Handbol Alcarras i altres ve
gades hi hem jugat partits. Seria 
una altra opció per valorar". 


